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1 
Winemaker for a Day at Two Vintners 

Join the staff at Two Vintners during the 2020 harvest for a hands-on experience of 
what it takes to make wine in Washington State! You'll spend a morning discussing and 
working on various aspects of fermentation, crushing fruit, and sanitation in the winery, 
followed by lunch prepared by their kitchen and paired with a current lineup of wines. 
Take home an autographed magnum of Two Vintners wine filled while you dine. To be 
scheduled on a mutually agreeable date, Tuesday through Friday, during the harvest 
season, late August through early November 2020. 
Thank you Two Vintners  Priceless 

 
1 

在 Two Vintners 做一天酿酒师 
在 2020 年丰收之际与 Two Vintners 的工作人员一起，亲身体验华盛顿州如何酿制葡萄

酒！ 您将利用上午时间讨论和研究酿酒中发酵，压碎水果和消毒等的各个方面，之后享

用他们厨房精心准备的午餐，并搭配最新的葡萄酒阵容，回家时带一瓶带有 Two 
Vintners 亲笔签名的美酒。 
双方共同商议时间进行，日期选择为从 2020 年 8 月下旬至 2020 年 11 月上旬的丰收季
节。 
感谢 Two Vintners  无价 
 
 

2 
Private Tour - Seattle Seahawks Training Facility 

Are you the ultimate 12th man or woman? You won’t want to miss this rare 
opportunity. Eight lucky fans will be given a private tour of the Virginia Mason Athletic 
Center, the Seattle Seahawks practice and training facility, by Bear Creek parent and 
Director of Player Health and Performance, Sam Ramsden. Although no players and 
coaches will be present, you will get a behind-the-scenes look at the indoor and 
outdoor practice fields, locker room, weight room, training room, and more! Sam will 
share his expertise about injuries, rehabilitation, the draft, nutrition, and sports science. 
You will have the chance to kick a field goal, throw the football around, get an ankle 
wrap on the training table, and other interactive experiences. Tour date is limited to a 
mutually agreed upon Saturday or Sunday between to be determined. Limited to 8 
people. 
Thank you Sam Ramsden  Priceless 
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2 
私人旅游-西雅图海鹰队训练场馆 

您是终极 12 号男人或女人吗？ 您将不会错过这个难得的机会。 Bear Creek 的家长兼球

员健康与表现总监 Sam Ramsden 将对八名幸运的球迷进行一次私人旅行，参观弗吉尼亚

梅森体育中心（Virginia Mason Athletic Center），即西雅图海鹰队的训练和培训场馆。 
尽管没有球员和教练在场，但您将亲身感受他们室内和室外练习场，更衣室，举重室，训

练室等！ Sam 将分享他在受伤，康复，营养和运动科学方面的专业知识。 您将有机会参

加传球，射门，在训练台上绑好脚踝以及其他互动体验。  
游览日期仅限于星期六或星期日达成的共同协议。具体日期待定。最多可容纳 8 人。 
感谢 Sam Ramsden  无价 
 
 

3 
Seabrook Three Nights for Eight 

A three-night getaway for eight at Otterly Relaxed at Seabrook, five minutes from the 
beach, three minutes from downtown, two minutes from the poolhouse, one minute 
from the mountain trails, and seconds from fun! This dog-friendly unit has one king 
bedroom, one queen bedroom, and a bunk room with four twin beds and two full 
bathrooms. It is equipped with a fireplace and hot tub for the perfect vacation getaway 
with plenty of outdoor exploring space (nature), and plenty of outdoor living space 
(deck, firepit, balconies). Black-out dates: Memorial Day weekend, Labor Day weekend, 
Thanksgiving (Wednesday, November 26 - Sunday, November 29th) and 
Christmas/New Years (December 20 - January 3, 2021). Expires March 28, 2021. 
Thank you Friend of Bear Creek  $1,000 
 

 
3 

Seabrook 八人三晚逍遥游 
在 Seabrook 的 Otterly Relaxed 享受三晚八人逍遥游，距海滩 5 分钟，距市中心 3 分钟，

距泳池房 2 分钟，距山间小道 1 分钟，无数乐趣！ 这间允许携带狗入住的单位设有一间

King Size 床卧室，一间 Queen Size 床卧室以及一间带四张单人床的上下铺房间和两间设

施齐全的浴室。 它配备了壁炉和热水浴池，是您度过完美假期的理想之选，并且拥有大

量的户外探索空间（自然风光）和大量的户外生活空间（甲板，火炉，阳台）。  
不适用日期：Memorial Day 纪念日周末，劳动节周末，感恩节（11 月 26 日星期三-11 月
29 日星期日）和圣诞节/新年（2021 年 12 月 20 日至 1 月 3 日）。 将于 2021 年 3 月 28
日到期。 
 
感谢一位 Bear Creek 的朋友  $1,000 
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4 
The Ruins, Seattle Hosted Dinner for Six 

You and five friends will enjoy an exclusive dining experience at The Ruins, a private 
and unique dinner club. This unforgettable epicurean meal of up to $1,000 in food or 
drink might be in one of the unique rooms, like the Library, where you can watch the 
chef create; a Ballroom; the Maisonette, or the Elephant Room with the mechanical 
elephant!  
*Please note: If at desired time of reservation The Ruins is not operating due to 
ramifications of the current pandemic, a similar fine dining restaurant will be 
substituted. Thank you for understanding. Expires March 28, 2021.  
Thank you Rosalie Whyel  $1,000 
 
 

4 
在 The Ruins, Seattle 的六人晚餐 

您和五位朋友将在 The Ruins（一家独特的私人晚餐俱乐部）中享受独特的用餐体验。您

会被安排在一个独特的房间中享受这份价值高达 1,000 美元的难忘的美食，例如图书馆，

您可以在其中观看厨师创造的东西；宴会厅，别墅，或带有机械大象的大象室！  
*请注意：如果由于当前疫情的影响而无法在预定的时间在 The Ruins 用餐，我们将安排

一家类似的高级餐厅作为替代。 谢谢您的理解。 
将于 2021 年 3 月 28 日到期。 
感谢 Rosalie Whyel  $1,000 
 
 

5 
FPV Drone Racing Class for Four plus a $600 Equipment Certificate 

FPV (first-person point of view) Drone Racing is an emerging sport that combines skill, 
technology, and the need for speed to realize in part the dream of flying like a bird. 
Using VR Goggles, these machines are flown by looking through a camera mounted on 
the drone, making it possible to maneuver in tight spaces at speeds that would 
otherwise be impossible. Bear Creek Alum Parent Fil Alleva successfully taught seven 
JanTerm students the new skills needed to start flying these racing drones and he is 
ready to do the same for up to four people in a one-day format. The experience 
includes: 

• Morning Session: Learning all the basics of drone setup and function and the use 
of the simulator to perfect your flying skills. 

• Lunch and snacks will be provided for you and your fellow pilots. 
• Afternoon Session: Flying the actual drone! 
• Purchaser will receive one $600 certificate towards the purchase of a racing 

drone setup. 
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This experience is for up to four people. Location TBD but will likely take place at the 
Alleva’s property on Tolt Hill at a mutually agreeable date and time. Expires March 28, 
2021. 
Thank you Fil and Holly Alleva  Priceless 
 
 

5 
FPV 无人机四人比赛课以及 600 美元的设备证书 

FPV（第一人称视角）无人机比赛是一项新兴的运动，结合了技能，技术和对速度的需

求，以部分实现像鸟一样的飞行梦想。 通过使用 VR 护目镜，这些机器可以通过安装在

无人机上的摄像头观察来飞行，从而可以在狭窄的空间中以原本不可能的速度进行移动。 
Bear Creek 的前学生家长 Fil Alleva 成功地教了 7 名 JanTerm 学生开始飞行这些无人驾驶

飞机所需的新技能，他准备在一天之内为多达 4 个人做同样的事情。 体验包括： 
•上午会议：学习无人机设置和功能的所有基础知识，以及使用模拟器来完善您的飞行技

能。 
•将为您和您的飞行员们提供午餐和小吃。 
•下午课程：驾驶真正的无人机！ 
购买者将获得一份价值 600 美元的证书，用于购买比赛无人机。 
 
本活动提供最多四个人。 位置待定，但可能会在双方同意的日期和时间在的 Alleva 在
Tolt Hill 的住所进行。 将于 2021 年 3 月 28 日到期。 
 
 
感谢 Fil 和 Holly Alleva  无价 
 
 

6 
Southern Utah Condo — One Week for Eight 

Spend a week at the beautiful Estancia Resort close to Zion National Park. Over 300 
days of annual sunshine and mild winter temperatures make this region the ultimate 
experience for recreationalists. St. George and Zion National Park offer perhaps the 
greatest variety of riding, hiking, and rock climbing opportunities found anywhere in the 
United States. A 3-bedroom (two kings and two doubles with upper single bunks), 3-
bathroom condo on the third-floor sleeps eight and has a full kitchen, WiFi, cable, and a 
beautiful view. The resort offers a pool, basketball and pickleball courts, plus 13 
challenging golf courses nearby with inspiring vistas and warm year-round 
temperatures. Visit estanciaresort.com for more information. Fly directly into St. George 
(SGU) or drive 1 hour, 45 minutes from Las Vegas (LAS). Available May 1, 2020 - March 
31, 2021 for mutually agreeable dates. Call immediately to reserve your vacation.  
Thank you Mike and Marnie Hutchings  $2,100 
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6 
八人一周犹他州南部的公寓 

在靠近锡安国家公园的美丽 Estancia 度假村度过一周。 超过 300 天的年度阳光和温和的

冬季温度使该地区成为休闲爱好者的终极体验。圣乔治和锡安国家公园也许是美国提供最

多关于骑马，远足和攀岩机会的场所。这个 3 间卧室，3 个洗手间的公寓（两个 King 
Size 床和两个 Double Size 床的上下铺，其中上铺是个单人床），三楼的公寓可睡 8 人，

并设有完整的厨房，WiFi，有线电视和美丽的风景。该度假胜地设有游泳池，篮球场和匹

克球场，附近还有 13 个具挑战性的高尔夫球场，拥有令人振奋的远景和全年温暖的温

度。 访问 estanciaresort.com 了解更多信息。 直接飞往圣乔治（SGU）或从拉斯维加斯

（LAS）开车 1 小时 45 分钟。  
双方同意的日期为 2020 年 5 月 1 日至 2021 年 3 月 31 日。 立即致电以预订您的假期。 
感谢 Mike 和 Marnie Hutchings  $2,100 
 
 

7 
Husky Football vs. Stanford — Tickets for Eight and Parking 

Grab your friends and head to Husky Stadium for the game vs. Stanford on November 
7. Includes eight tickets in the Tyee Club (Section 107, Rows 15 and 16, Seats 5 - 8 in 
each row). Parking pass included. Valid on Saturday, November 7, 2020. 
Thank you Jason and Annette Clark  $1,560 
 
 

7 
Husky Football 对阵 Stanford — 八人门票外加停车 

拉上您的朋友， 在 11 月 7 日 前往 Husky Stadium 观看 Husky 对阵 Stanford。包括在

Tyee 俱乐部的八张门票(在 Section 107 的第 15 和 16 行，每行 5-8 号座位)。 包括停车

证。 有效期至 2020 年 11 月 7 日(星期六)。 
 
 
感谢 Jason 和 Annette Clark  $1,560 
 
 
 

8 
Get the Fabulous Smile You Have Always Wanted 

This offer includes everything you need for a beautiful, bright, healthy smile! Bruner 
Orthodontics in Redmond and Duvall will provide world class orthodontic treatment for 
you including everything from your initial examination, comprehensive records, 
diagnosis, and treatment with Invisalign, followed by tooth whitening, to clear retainers. 
Dr. Bruner is a board certified orthodontist and no one in Redmond has more 
experience providing treatment with Invisalign. This offer is also good for 
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comprehensive treatment with braces if you would rather have braces than Invisalign. 
This item may be used for anyone in your family. For new patients only. Not all patients 
are candidates for treatment with Invisalign but most are. There is no cash back and 
this certificate is non-transferrable. Expires March 28, 2021. 
Thank you Bruner Orthodontics  Priceless 
 
 

8 
获得您一直想要的最美的微笑 

 
此优惠包括您美丽，明亮，健康的微笑所需的一切！ 位于 Redmond 和 Duvall 的 Bruner 
正畸将为您提供世界一流的正畸治疗，包括从您的初次检查，综合记录，诊断和

Invisalign 的治疗，再到牙齿美白，再到透明固位体的治疗。 Bruner 博士是一名通过董事

会认证的牙齿矫正医生，在 Redmond 没有人拥有提供 Invisalign 治疗的更多经验。 如果

您宁愿使用牙套而不是 Invisalign，则此优惠也适用于使用牙套的综合治疗。 此项目可用

于您家庭中的任何人。 仅适用于新患者。 并非所有患者都适合使用 Invisalign 治疗，但

大多数患者都是。 没有现金返还，并且此证书不可转让。 将于 2021 年 3 月 28 日到期。 
感谢 Bruner Orthodontics  无价 
 
 

9 
Waldfondue at the Familie Braukus Haus 

Come and experience a Swiss fondue in a beautiful outdoor setting at the Braukus 
House! Twelve lucky cheese lovers (adults and children welcome) will be greeted by 
Alpine music and appetizers. The festivities will then turn to the cheese melting over a 
firepit. Everyone will don super-efficient Swiss aprons with pockets to hold their bread 
for dunking. Grilled bratwurst and chicken as well as salad and fruit will be served, 
along with Gluhwein (warm, mulled wine) and apple cider. After you have scraped the 
last gooey bit of cheese from the pot, you can relax with some Kirsch (a wonderful 
digestive after cheese) and Swiss chocolate. Yodeling is a must. Expires March 28, 
2021. Contact promptly to set a mutually agreeable date and time.  
Thank you Greg and Kate Braukus  $1,200 
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9 
Braukus Haus 家族的森林火锅 

欢迎来到 Braukus House，在美丽的户外环境中体验瑞士火锅！ 阿尔卑斯音乐和开胃菜

将招呼十二个幸运的奶酪爱好者（欢迎成人和儿童）。 庆典将转向在火炉上融化的奶

酪。 每个人都将穿上带口袋的超高效瑞士围裙，以便将自己的面包扣篮。 还将提供烤腊

肠和鸡肉以及色拉和水果，以及 Gluhwein（温暖，甜酒）和苹果酒。 从锅中刮下最后一

块粘糊糊的奶酪后，您就可以和一些 Kirsch（一种奇妙的消化后的奶酪）和瑞士巧克力一

起放松。 Yodeling(一种高难度唱法)是必须的。 将于 2021 年 3 月 28 日到期。请立即联
系以确定双方同意的日期和时间。 
 
 
感谢 Greg 和 Kate Braukus  $1,200 
 
 

10 
2021 Mid-Winter Break in Leavenworth 

A seven-night stay for six will have you encircled by peaks, lakes, creeks, culture, 
adventure, museums, festivals, family fun, shopping, and more in family-friendly 
Leavenworth. With its charming German-styled architecture, authentic schnitzel, and 
the mountains tapping on its shoulder, Leavenworth looks like it could be in the middle 
of the Alps. Enjoy winter recreational activities including skiing or snowmobiling at 
nearby Stevens Pass or Mission Ridge. King bed in master, two twins in second 
bedroom, murphy bed in living area. Maximum occupancy is six. No elevators and unit 
may require stairs. Laundry available in unit. Valid only for seven nights, Sunday, 
February 14 through Sunday, February 21, 2021. 
Thank you Friend of Bear Creek  $2,000 
 
 

10 
2021 在德国小镇渡过 Mid-Winter Break  

 
六人七晚的住宿，将使您被峰峦，湖泊，小溪，文化，冒险，博物馆，节日，家庭娱乐，

购物以及其他适合家庭居住的莱文沃思包围。 德国小镇(Lavennworth)拥有迷人的德国风

格建筑，正宗的炸肉排和耸立在山脉上的山脉，看上去好像就在阿尔卑斯山的中间。享受

冬季娱乐活动，包括在附近的 Stevens Pass 或 Mission Ridge 滑雪或骑雪地摩托。 主卧配

有 King bed 床，第二间卧室配有 2 张单人床，起居区设有墨菲床。 最多可容纳六个人。 
没有电梯，需要走楼梯。 房间设有洗衣设施。 有效期为 7 个晚上，从 2021 年 2 月 14 日

星期日到 2 月 21 日星期日。 
谢谢 Bear Creek 的朋友   $ 2,000 
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11 
Sounders Suite for 18, $500 for Food, Parking 

A suite at CenturyLink Field is the ultimate setting to experience the best action in the 
MLS watching the reigning champion Seattle Sounders! With perfect views of the field, 
your suite is complete with cutting edge technology, luxurious furnishings, fabulous 
amenities, and first class service. Eighteen Sounders game tickets, $500 credit for food 
and non-alcoholic beverages, plus four parking passes. Must be used for a mutually 
agreeable 2020 regular season home game. Not valid for playoffs. 
Thank you Madji and Dana Daher  Priceless 
 

11 
西雅图海湾人足球队（Sounders）包厢套票 

（包括 18 张门票，500 元食物代金券，免费停车） 
世纪互联球场 （CenturyLink Field）包厢套票，最高规格体验美国职业足球大联盟

（MLS）最精彩的比赛，支持卫冕冠军西雅图海湾人足球队！除了球场的最佳视角，包厢

里还配备了最前沿的科技，奢华的家具，最便利的设施和一级的服务。包厢套票包括 18
个人的海湾人足球队比赛门票，价值 500 元的食物和非酒精类饮品的代金券，4 张免费停

车卡。只能在 2020 年常规赛主场比赛使用，不适用于季后赛。 
 
感谢 Madji 和 Dana Daher                无价 
 
 

12 
Reserved Parking Redmond Main Building 2020 - 2021 
This is your chance to have THAT parking spot—near the front door of the Main 
Building for the 2020 - 2021 school year. Reserved for use by anyone in your family. 
You won't wait in line or search for a parking place, just cruise on in. Expires June 30, 
2021. 
Thank you The Bear Creek School  Priceless 
 
 

12 
2020-2021 年 Bear Creek 主楼预留停车位 

2020-2021 年，想拥有 Bear Creek 主楼（Redmond Main Building） 正门入口附近的专属

预留车位？现在就是最好的机会！车位专门为你和你的家人使用。无需排队或是在停车场

不停转圈，你只需把车停进你的专属车位。有效期至 2021 年 6 月 30 日。 
 
感谢 The Bear Creek School   无价 
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13 
Grizzly for a Game 

One special boy or girl, along with a friend of their choosing, will get to be an honorary 
Grizzly at a varsity athletic contest. You will work with the Athletics Director to choose a 
sport and a game to sit on the bench, take a photo, meet the players, and get inside 
access to the locker room. Ever wonder what is being said during a timeout? Now you 
can be IN the huddle! We’ll make it a game experience to remember as your child and 
a friend will get front row seats for all the action. Appropriate for a student kindergarten 
to grade eight. Expires April 30, 2021. 
Thank you The Bear Creek School  Priceless 

 
13 

一场比赛中成为灰熊队员（Grizzly） 
一个特殊的男孩或女孩，邀请他（她）的一位朋友在一场校队的比赛中，成为光荣的灰熊

队员。你可以和运动部总监商量，选择一项运动的一场比赛，坐在队员的椅子上、照相、

会见队员、甚至进入他们（她们）的更衣室。想知道比赛暂停的时候，队员和教练说些什

么吗？现在你就可以搭着他们（她们）的肩膀一起去听听。我们会让你的孩子和他（她）

的朋友坐在最前排，让他们（她们）有一次真正的比赛体验。适用于 K 到 8 年级的学

生。 
有效期至 2021 年 4 月 30 日。 
 
感谢 The Bear Creek School                   无价 
 
 

14 
St. Kitts Luxury Villa — Seven Days in Paradise 

This luxury villa sleeps six to eight persons and is a seven-minute walk to Frigate Bay 
Beach or five-minute drive to Friar’s Bay, both offering excellent swimming, sunbathing, 
water sports, beach bars, and restaurants. It's a five-minute drive or a 20-minute walk 
to the Marriott Beach Resort with a casino, golf, and water sports. Enjoy excellent 
hiking, sightseeing, and duty-free shopping on St. Kitts or venture to sister island, 
Nevis, which is a short seven-minute water taxi ride or 30-minute ferry away, making it 
very easy to stay on one island and play on both. Nevis offers great beaches, 
sightseeing, hiking, horseback riding, beach bars and restaurants, or a day of rest and 
relaxation. Villa amenities include vaulted ceilings throughout, fully air-conditioned 
rooms, master suite, second bedroom, two hideaway beds in family room, free Wi-Fi, 
cable, smart TV, covered porch, sun deck, pool and barbeque area. Airport: Robert L. 
Bradshaw International Airport (SKB). Expires March 28, 2022. Please contact owners 
for a mutually agreeable time. Black-out dates: December 28, 2020 - January 4, 2021 
and December 28, 2021 - January 4, 2022. 
Thank you Deon Herbert and Dawn Liburd  $1,800 
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14 
圣基茨岛（St. Kitts）奢华度假别墅——7 天度假天堂体验 

度假别墅可以容纳 6 到 8 人，距离护卫舰海湾（Frigate Bay Beach）只需步行 7 分钟，距

离 Friar’s Bay 也只有 5 分钟车程。这两个地方都提供游泳、太阳浴、水上运动，还有沙

滩酒吧和餐厅。此外，别墅距离万豪海滩度假胜地（Marriott Beach Resort）只有 5 分钟

车程或者步行 20 分钟。那里有赌场、高尔夫球场、各种水上运动。在圣基茨岛上，你还

能享受完美的徒步旅行、观赏美景和免税购物。你如果乘坐 7 分钟的水上出租车或者 30
分钟的渡轮，就可以去它的姐妹岛尼维斯（Nevis）探险。那里有超棒的海滩、美景，可

以徒步旅行、骑马，也有海滩酒吧、餐厅，或者只是休闲地在岛上呆上一天，都是不错的

选择。住在一个岛上，却能玩遍两个岛。整座别墅使用拱形天花板设计，每个房间都装有

空调，有主卧、客卧，客厅有两个可折叠床。免费 Wi-Fi、有线电视、智能电视机、有遮

盖的门廊、阳光甲板、泳池和烧烤区。机场：Robert L. Bradshaw International Airport 
(SKB)。 
有效期至 2022 年 3 月 28 日。请联系业主以确定双方同意的时间。不适用日期：2020 年
12 月 28 日——2021 年 1 月 4 日及 2021 年 12 月 28 日- 2022 年 1 月 4 日。 
 
感谢 Deon Herbert 和 Dawn Liburd   $1,800 
 
 

15 
John Legend at Chateau Ste. Michelle 

This is your chance to see John Legend live in concert at Chateau Ste. Michelle on 
Thursday, September 10, 2020. Enjoy Legend’s unique fusion of gospel, R&B, and soul 
music at this sold-out concert under the stars in Woodinville. The tickets include a 
bottle of 2016 Chateau Ste. Michelle Red Mountain Cabernet Sauvignon to accompany 
your picnic. Valid on Thursday, September 10, 2020 only. Non-transferable.  
Before the concert, use this $100 Heavy Restaurant gift card for a special dinner at 
Purple in Woodinville, or at any of the other great Heavy Restaurant Group locations: 
Purple, Barrio, The Commons, Pablo y Pablo, Meet the Moon, Claret, Fiasco, and Lot 
No. 3. Expires March 28, 2021. Not redeemable for cash. 
Thank you Nelson and Liisa Bonner , Donglin Xia and Ling Zhou 
 Priceless 
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15 
在圣米歇尔酒庄观看约翰·传奇（John Legend）现场演出 

想看约翰·传奇的现场演唱？票已售完？现在就是机会！2020 年 9 月 10 日，在

Woodinville 的圣米歇尔酒庄（Chateau Ste. Michelle），现场感受传奇融合了福音、R&B
和灵魂音乐的独特演出。演唱会票还包括了圣米歇尔酒庄的一瓶 2016 年的赤霞珠。有效

日期仅限于 2020 年 9 月 10 日星期四。不可转让。 
欣赏演出之前，还可以使用 100 美金的 Heavy Restaurant 的礼品卡在 Woodinville 的

Purple 咖啡酒吧享受一顿特殊的晚餐。同时此礼品卡还可以在 Heavy Restaurant 集团的

其它店面使用：Purple, Barrio, The Commons, Pablo y Pablo, Meet the Moon, Claret, 
Fiasco, 和 Lot No. 3。 
有效期至 2021 年 3 月 28 日。不可换现。 
感谢 Nelson 和 Liisa Bonner , Donglin Xia 和 Ling Zhou     无价 
 

16 
VIP Tasting & Barrel Tour for 12 

Batch 206 Distillery will provide a custom VIP tour to pay homage to barrels and the 
role they play in the distilling of fine spirits. Our one-hour tour will demonstrate the 
effects that barrels have in the aging of Bourbon, Rum, and our award winning Old Tom 
gin. Tastings will compare un-aged spirits and fast forward to demonstrate what occurs 
after a lengthy stay in charred oak barrels. Conducted by our distillery staff, this tour is 
both fun and informative and covers distillation techniques and procedures involved in 
the making of fine spirits. A complimentary cocktail is included to demonstrate how a 
given spirit is used to make a delicious cocktail. All VIP guests will receive an additional 
10% off any purchase in our well appointed tasting room. VIP tours occur on Thursday 
through Saturday evenings on a mutually agreed upon date. Non transferable. Expires 
March 28, 2021. 
Thank you Hyeon and Marla Kang  $1,600 
 

16 
12 人 VIP 品酒体验和酒桶参观之旅 

 
Batch 206 酒厂提供的 VIP 之旅，您将有机会参观酒桶，了解它们在优质烈酒蒸馏的过程

中所起的作用。一个小时的参观将向您展示橡木桶在酿制波本酒、朗姆酒以及我们屡获殊

荣的老汤姆金酒时做扮演的奇妙角色。在品酒时，您将有机会比较没有陈化的烈酒，也将

为您快速演示酒放在橡木桶里较长时间后会发生哪些变化。在酒厂工作人员的解说下，整

个参观充满趣味性、知识性，涵盖蒸馏技术和制作优质烈酒的过程。同时免费提供鸡尾

酒，用来演示如何用指定烈酒调制出一杯可口的鸡尾酒。所有的 VIP 客人还可在指定的品

酒房间内，享受任何消费 9 折的优惠。VIP 参观适用于周四至周六晚间，具体日期与酒厂

沟通。不能转让。有效期至 2021 年 3 月 28 日。 
感谢 Hyeon 和 Marla Kang             $1,600 
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17 

A Platinum Event Dinner, Wine & Cooking Demo 
Local executive chef Michael Toni, a Bear Creek parent who owns A Platinum Event with 
his wife Kari, will create a locally sourced four-course gourmet dinner for eight guests. 
Join them at their professional catering kitchen in Redmond where Michael will 
demonstrate the techniques for each course before you enjoy the meal, which will be 
paired with wines from some of Washington’s most acclaimed wineries! Expires March 
28, 2021. To be booked on a mutually agreeable date by calling at least one month in 
advance. Holidays excluded. 
Thank you A Platinum Event  $2,000 

 
17 

A Platinum Event 晚宴，包含葡萄酒和烹调演示 
 

本地行政总厨 Michael Toni，是 Bear Creek 的一名家长，他和他的夫人 Kari 共同经营 A 
Platinum Event。他将亲自创作一个由当地食材制作的有 4 个主菜的 8 人晚宴。在他们位

于 Redmond 的专业厨房，Michael 将在您品尝美食前，向您展示烹饪每道菜的技巧。同

时您还能品尝到华盛顿最著名酒庄的葡萄酒!有效期至 2021 年 3 月 28 日。至少提前一个
月打电话预定，不包含节假日。 
 
感谢 A Platinum Event    $2,000 
 
 

18 
Seahawks — Two Club Level Seats with Parking 

Two amazing Club Level seats on the home side of CenturyLink Field, at the 30-yard 
line, with a great view of the field and the team intro! These aisle seats are covered to 
keep you dry and include access to the indoor club with all of its amenities, including 
upscale food and beverage options. Your choice of two tickets to any game during the 
pre-season or regular season. Section 233, Row M, Seats 17 and 18. Parking in the T-
Mobile Park garage is included. Post-season and championship games excluded. Valid 
only during the 2020 regular season. 
Thank you John and Shelley O'Gara  $760 
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18 
海鹰队 – 两张包厢层球票（含停车费） 

两张海鹰队主场 CenturyLink Field 包厢层球票，座位在 30 码线附近，拥有观看整个球场

和球队入场仪式的最佳位置！两个座位靠近过道且有遮盖，不用担心被淋湿，而且可以到

包厢内享用美食与各种饮料。您可以自行选择季前赛和常规赛中任何一场比赛的两场球

票。具体座位在 Section 233，Row M，座位号是 17 和 18。球票含在 T-Mobile Park 停车

楼的停车费。不含季后赛和冠军赛。仅限 2020 常规赛季有效。 
 
感谢 John and Shelley O'Gara！  $760 
 
 

19 
Cannon Beach Memories — One Week for Eight 

A memorable week awaits your family in this 4-bedroom Craftsman beach house 
located on Cannon Beach. Breathtaking views of the Pacific and Haystack Rock 
dominate the great room with private access beach stairs that lead directly from the 
yard down to the wide sandy beach. Only two blocks from mid-town and a 15-minute 
walk to the main shopping area makes Haystack Cottage the perfect spot for your 
Northwest getaway. The Master Suite with king bed and Junior Suite with queen bed 
both have an ensuite bath. Two additional bedrooms (one queen and two singles) share 
a bath. Maximum occupancy 8 people. Internet access (no cable), gas fireplace, 
laundry, deck, gas grill, one car garage plus two on-street parking spots (no more than 
three cars). No smoking. Dogs permitted with owner’s prior approval. Mutually 
agreeable dates to be arranged with donor. Expires March 28, 2021. 
Thank you Fil and Holly Alleva  Priceless 
 

19 
Cannon Beach 美好回忆—八人一周 

和您的家人一起在 Cannon Beach 一幢四个卧室的海边别墅共享值得回忆的一周。太平洋

和 Haystack Rock 动人心魄的美景尽收眼底，私密台阶从后院直接通往宽广的沙滩。与中

城只有两个街区，步行到主要购物区域也仅需 15 分钟。Haystack Cottage 是您在西北地

区绝佳的度假胜地。主卧配有超大双人床，次卧配有双人大床，并均配有套内卫生间。另

外两间卧室（分别配有一张双人大床和两张单人床）共享一个卫生间。最多可容纳 8
人。配有互联网（无有线电视）、煤气壁炉、洗衣房、露台、煤气烧烤架、单车车库加两

个街边停车位（不得超过三辆车）。禁止吸烟。宠物狗需经主人事先同意。使用的具体日

期请与捐赠人协商。有效期至 2021 年 3 月 28 日。 
感谢 Fil and Holly Alleva！   无价 
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20 
Put Your Feet On the Dugout at T-Mobile Park 

The ultimate experience for a Mariners fan! Six seats in the first two rows right behind 
the visiting team's dugout for a game at T-Mobile Park. Claim your tickets early for best 
selection. Available on a mutually agreeable date during the 2020 regular season. Not 
available for Opening Day or New York Yankee games, and should be reserved before 
the beginning of the month in which you plan to use the tickets. Not redeemable for 
cash. 
Thank you Friend of Bear Creek  Priceless 
 

20 
在 T-Mobile Park 把脚放在球员休息区 

水手队粉丝的终极体验！在 T-Mobile Park 来访球队休息区后面头两排六个座位。请尽早

换取您的球票，以便享有最佳座位。在 2020 常规赛季，经双方商定，可选任一比赛日。

不可选赛季开始当日或纽约扬基队比赛日。在您计划使用球票的当月开始前应尽早预订。
不可以兑换现金。 
感谢 Bear Creek 之友！   无价 
 
 

21 
"Lunch in Provence" for Twelve 

 From your host, Oliver Graves, "The first wine I learned to love was a rosé. During the 
summer of 1992, on a cliff-side restaurant overlooking the Mediterranean, Monsieur 
Leclercq passionately persuaded me that Provence makes the best rosés. Since that 
lunch, Elizabeth and I have tasted many rosés from regions around the world. Yet we still 
believe that a young rosé from Provence, a salade nicoise, and whatever Elizabeth feels 
like making for dessert is the essence of La Joie de Vivre! We would like to share that 
with you and your friends on a warm, summer afternoon at our home in Redmond, or a 
mutually agreeable location.” Maximum 12 guests. We will work with the winner on 
dietary restrictions. Expires September 13, 2020. 
Thank you Oliver and Elizabeth Graves  $1,000 

 
 

21 
“普罗旺斯午餐” 十二位 

来自于 Oliver Graves，您的东道主。“我学会真正喜爱的第一款酒是 rosé。在 1992 年夏

天，在一家悬崖边可以俯瞰地中海的餐厅，Monsieur Leclercq富有激情地劝说我道，普罗

旺斯盛产最佳的 rosé。自从那次午餐以后，Elizabeth 和我品尝了全世界不同区域的诸多

rosé。但我们始终相信，来自普罗旺斯的新娘 rosé，salade nicoise，以及 Elizabeth 选择

制作的饭后甜点是 La Joie de Vivre 的核心所在！在一个温暖的夏日午后，在我们
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Redmond 的家或者我们共同商定的其他地方，我们将与您和您的朋友共享这样的佳酿。

最多 12 位客人。我们将与品酒师商定饮食方面的限制。”有效期至 2020 年 9 月 13 日。 
感谢 Oliver 和 Elizabeth Graves！   $1,000 
 

22 
VIP Behind-the-Scenes Tour of the Microsoft Cybercrime Center and Digital 

Crimes Unit 
The Digital Crimes Unit (DCU) invites a party of four (4) to a private, behind-the-scenes 
tour of Microsoft's Cybercrime Center. Bear Creek parent Christopher Coy, Senior 
Manager of DCU's Cyber Threat Intelligence Program, will share how the DCU fights 
cybercrime globally through the innovative application of technology, forensics, civil 
actions, criminal referrals, and public/private partnerships. The tour will be followed by 
a round table discussion over lunch with members of the DCU team. To be held during 
business hours at the Cybercrime Center on Microsoft's Redwest Campus. Estimated 
duration of tour and lunch/roundtable discussion is two hours. Date and time subject to 
availability and to be worked out in advance with the DCU through Christopher Coy. 
Expires March 28, 2021. 
Thank you Christopher and Cathi Coy  Priceless 

 
22 

VIP 幕后参观微软网络犯罪中心与数字犯罪部门 
数字犯罪部门（DCU）邀请四位嘉宾参加一个私密的参观微软网络犯罪中心幕后的活动。

Bear Creek 家长 Christopher Coy 作为 DCU 网络威胁情报项目的高级经理将分享 DCU 如

何通过创新应用科技、司法、民事诉讼、刑事报案以及公共/私营部门合作等手段在全球

范围内打击网络犯罪。这次参观之后将举行圆桌论坛，并与 DCU 团队成员一起午餐。将

于正常上班时间在微软 Redwest 园区网络犯罪中心举行。参观和午餐/圆桌论坛时长大约

为两个小时。具体日期和时间将取决于 DCU 时间安排，并需事先通过 Christopher Coy 与

DCU 沟通确定。截止日期为 2021 年 3 月 28 日。 
感谢 Christopher 和 Cathi Coy！   无价 
 
 

23 
100,000 Bonvoy Points 

Use these points for hotel stays at over 30 brands including Westin, Marriott, Ritz-
Carlton, St. Regis, W, Sheraton, Marriott Vacation Club, Le Meridien, Courtyard, 
Springhill Suites, Aloft, and many more! All you need is a Bonvoy account and we will 
transfer the points to you. Bon Voyage! Expires December 31, 2020. 
Thank you The Bear Creek School  Priceless 
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23 
100,000 Bonvoy 积分 

您可以在 30 多个品牌的酒店使用这些积分，包括 Westin, Marriott, Ritz-Carlton, St. 
Regis, W, Sheraton, Marriott Vacation Club, Le Meridien, Courtyard, Springhill Suites, 
Aloft 等诸多品牌！您只需一个 Bonvoy 账户，我们会将积分转给您。享受您的旅程！截止

日期：2020 年 12 月 31 日 
感谢 The Bear Creek School！   无价 
 
 

24 
Seahawks Game for Three with Parking 

Choose any regular season Seahawks game except against Dallas. You'll have three 
tickets in section 339, Row i, and a CenturyLink Field parking pass. Choose from Giants, 
Patriots, Jets, Rams, 49ers, Cardinals, or Vikings. Valid only for the 2020 regular 
season. Post-season and championship games are not included. 
Thank you Allen and Angela Atwood  $400 
 
 

24 
海鹰队三张球票（含停车费） 

请选择海鹰队的任何一场常规赛，除对阵达拉斯那场之外。您的座位在 339 区第 i 排，停

车位在 CenturyLink Field 停车场。仅限 2020 年常规赛季。不包括季后赛及冠军赛。 
感谢 Allen 和 Angela Atwood！   $400 
 
 

25 
Stock Portfolio for a Child 

Teach your child about the stock market with this mini portfolio of stock donated by 
The Bear Creek School Board of Trustees. Think of the lessons you can share as you 
watch the value change over the years. Companies represented include Redfin, Disney, 
Uber, Snap, Funko, Twitter, and Microsoft. Contact Andy DiGenova, Vice President for 
Finance to have the shares transferred. 
 
Thank you The Board of Trustees  What an Education 
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25 
给孩子的股票组合 

利用 The Bear Creek School 校董会捐赠的小额股票组合教您的孩子了解股票市场。想想

未来数年您在看着价值变化的过程中可以跟您的孩子分享的东西。组合中的股票包括

Redfin, Disney, Uber, Snap, Funko, Twitter 和 Microsoft。股票转让事宜，请联系财务副

总裁 Andy DiGenova。 
感谢校董会！      多难得的教育机会！ 
 
 

26 
Six-Bottle Collection of Betz Wines 

Enjoy a six-bottle collection of some of Washington’s most acclaimed red wines, from 
the personal cellar of the founders of Betz Family winery, Bob and Cathy Betz. After 
decades in the Washington wine industry, the Betzes established their own winery in 
1997 which has produced compelling Bordeaux and Rhone style wines ever since. This 
collection features one bottle each of 6 wines from the 2017 vintage, highly rated in the 
December 2019 issue of Robert Parker’s The Wine Advocate. Each wine earned some of 
the highest scores among the hundreds of Washington wines reviewed: 
Betz Family Winery 2017 Syrah La Serenne                                   94 points  
Betz Family Winery 2017 Clos de Betz                                            94 points 
Betz Family Winery 2017 Syrah La CÃ´te Patriarche                      94 points 
Betz Family Winery 2017 Cabernet Sauvignon Pére de Famille     95 points 
Betz Family Winery 2017 Syrah La Cíte Rousse                             96 points 
Betz Family Winery 2017 Cabernet Sauvignon Heart of the Hill     98 points 
A great cellar addition for any wine lover, capable of aging gracefully for many years to 
come.  
Thank you Bob and Cathy Betz  $500 
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26 
六瓶装 Betz 红酒 

 
享用华盛顿州最富盛名的、来自 Betz 家族酒厂（Betz Family Winery）创始人 Bob 和

Cathy Betz 私人酒窖的六瓶装红酒。Betz 家族在华盛顿州红酒行业积攒了数十年经验之

后于 1997 年创建了自己的酒厂，该酒厂自那时起就开始生产非常吸引人的波尔多和罗纳

风格的红酒。这个六瓶装包括 Robert Parker 2019 年 12 月版 The Wine Advocate 极力推

荐的 2017 年 vintage 系列中的六瓶酒。每一瓶酒均在华盛顿州红酒评审中获得最高评

分，如下所示： 
Betz Family Winery 2017 Syrah La Serenne                                   94 分 
Betz Family Winery 2017 Clos de Betz                                            94 分 
Betz Family Winery 2017 Syrah La CÃ´te Patriarche                      94 分 
Betz Family Winery 2017 Cabernet Sauvignon Pére de Famille     95 分 
Betz Family Winery 2017 Syrah La Cíte Rousse                             96 分 
Betz Family Winery 2017 Cabernet Sauvignon Heart of the Hill     98 分 
对任何红酒爱好者来说，这都是值得多年珍藏的。 
 
感谢 Bob 和 Cathy Betz！   $500 
 
 

27 
An Evening at Canlis 

As the birthplace of Northwest cuisine, Canlis complements any occasion with 
unforgettable food and ambiance. Share this $1,200 gift card with family or friends. 
Please contact reservations@canlis.com if you need assistance with booking a 
reservation. Valid Monday – Friday; not accepted on Saturdays. Lead time for a Friday 
reservation is currently about 3 – 4months. May not be used for gratuity, valet, gift 
card, or other services restricted by Canlis. Lost, stolen, or damaged cards will not be 
replaced. Expires March 28, 2021.      
Thank you Bill Snider and Kendra VanderMeulen, Jerel and Bess Navarrete, 
and Canlis Restaurant  $1,200 
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27 
Canlis 晚餐 

在西北菜系的诞生地，Canlis 的菜肴和气氛非常适合各种庆祝场合。与您的家人或朋友共

享这份$1,200 礼品卡。请联系 reservations@canlis.com 预订。周一到周五有效；周六不
可以使用。预订周五通常需要提前 3-4 个月。不可以用于支付小费、代客泊车、购物卡或
其他 Canlis 所限制的服务。万一丢失、被窃或损坏，不予替换。有效期至 2021 年 3 月
28 日。 
感谢 Bill Snider、Kendra VanderMeulen、Jerel 和 Bess Navarrete 以及 Canlis 餐

厅！      $1,200 
 
 

28 
Suncadia Resort Lodge — 3 Night Stay 

Spend 3 nights, 4 days in this beautiful one bedroom, 1.5 bath Penthouse River View 
condo at the Suncadia Resort Lodge. Comfortably sleeps up to 5 people throughout 
1100 sq. ft. Unit is one-bedroom (king master suite) with queen sofa sleeper and twin 
foldout ottoman in great room with half-bath. Dog-friendly unit. Includes full resort 
access such as the new Nelson Farm Pool and Swim & Fitness Center. Cleaning and 
resort access fees included; daily cleaning extra. Mutually agreeable dates must be 
confirmed with flexible owner. Expires June 30, 2021. 
Thank you Luke and Mary Thompson  $2,100 
 

28 
Suncadia Resort Lodge—三晚住宿 

在 Suncadia Resort Lodge 拥有一间卧室、一间半卫生间的河景公寓里住宿三晚四天。

1100 英尺的公寓，可以轻松容纳 5 人，拥有一间卧室（含超大床套间）和包括一个双人

沙发床和可伸拉单人床的起居室（含半个卫生间）。可携带宠物狗入住。可享用度假村内

其他设施，比如全新的 Nelson Farm 游泳池以及游泳和健身中心。包含清洁费和度假村

使用费；需另付每天的清洁费。具体日期需与业主商定。有效期至 2021 年 6 月 30 日。 
感谢 Luke 和 Mary Thompson！   $2,100 
 
 
 


